



Närvarande Sven/SM3TIR, Pär Anders/SM3TTZ, Holger/SM3FGV, Lars/SM3CVM, Jan-Bertil/SM3GHN, Sven-Henrik/SM3SZW.

§ 1. Styrelsemötet öppnades av Sven-Henrik Östborg, SM3SZW.

§ 2. Sekreterare; valdes Lars/SM3CVM.

§ 3. Justerare; valdes Pär Anders/SM3TTZ.

§ 4. Föregående mötesprotokoll  
Lades till handlingarna.

§ 5. Rapporter

- Ekonomi; Holger/SM3FGV redogjorde för föreningens ekonomi. Utan anmärkningar.
- Contest; Rättning av loggar för TOEC Contest pågår.
- Packet; Diskuteras huruvida packettnätet bör byggas om för att passa även för sambandstjänst och då för 70 cm. För närvarande är det få användare av tjänsten.
- Repeater; Störningar på R6 behöver angripas. R5 skall upp så snart vädret och andra omständigheter är till vår fördel.
- Samband; SZW rapporterar om Länsstyrelsens inbjudan till diskussion inför det väntade ovädet i slutet av oktober som ledde till beredskap för oss. Kommande rallyn 9, 16 och 13 december. Möjligen är rally 9 december flyttat till 13 januari. Vi behöver ta reda på hur många som kan och vill delta i sambandstjänst för Länsstyrelse och kommuner. I det ingår också att ta reda på vilken utrustning som finns hos enskilda.
- S19AM; Håller styrelsemöte i Utanede den 18 november.
- Torpet; Diskuteras nytt kort plus kodsystäm för inpassering till stugan. SZW meddelar att en lösning av plogning vägen ner mot huset är på gång. Utgångspunkt är det faktum att kommunen äger huset.
- VHF/UHF; Diskuteras den skada som masten fått vid plogning i oktober. Vi tvingas nog avvakta till sommaren för eventuella åtgärder.
- Hemsidan; Styrelsen uppmanas rapportera exempelvis driftstörningar och när dessa åtgärdats. Var och en ombeds skriva en egen presentation med kontaktuppgifter och skicka till EQF, gärna med bild.

§ 6. Beslut i samband med rapporter

Ekonomi: styrelsen beslutar att ställa in planerna på föreläsningsprogram till våren med anledning av dåligt intresse för de två föreläsningar som hållits.

Packet: styrelsen uppdrar till packetgruppen att undersöka behovet av att fortsätta med nuvarande packettjänst. Styrelsen föreslår också att gruppen ser över möjligheterna att gå över till 70 cm för packet och vilka konsekvenser det i så fall får.

Repeater: styrelsen beslutar att ansvariga skall informera om störningar med mera på hemsidan.



Torpet: styrelsen uppdrar till TTZ att undersöka ny kort/kodlösning till ytterdörren, säkerhet och kostnad.

Samband: styrelsen beslutar ta fram en enkät som skall finna på hemsidan.

§ 7. Nordiskt X/YL möte

Möte med YL-gruppen skall ske inom kort.

§ 8. Övriga frågor

Styrelsen beslutade översända en kondoleansblomma med anledning av Gunnar/ATK's bortgång.

§ 9. Nästa styrelsemöte

Beslutades till 3 december kl. 13 på campus.

§ 10. Mötet avslutades och ordföranden tackade styrelsemedlemmarna för väl genomfört möte samt förklarade mötet för avslutat.

Vid protokollet: Lars Aronsson, SM3CVM.....

Justerare: Pär Anders/SM3TTZ.....